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Vrzt. De Staat van de Stad dat is waar we als CDA Gouda het vanavond over moeten hebben. Waar 
staan we nu en waar moeten we naar toe! 

We zijn sinds maart 2020 door corona in een andere werkelijkheid terecht gekomen. Waarvan we de 
langere termijn effecten en impact nog niet kunnen overzien. Maar voor het CDA springen er een 
aantal zaken uit. Toen het nodig was in deze crisis waren de inwoners en de gemeente heel adaptief 
en creatief in het bedenken van oplossingen voor ondernemers voor verenigingen. Zodat we met 
elkaar deze toch door deze hoe moeizaam ook vooruit konden laveren. 

De inwoners en verenigingen, organisaties, ondernemers in de stad zijn voor het CDA het fundament. 
Dat willen we versterken. Er zijn stappen gemaakt, maar afgelopen jaar liet zien dat er werk te doen 
als we de komende jaren vooruit willen. 

Die omslag in ‘anders werken’ is nodig. De uitdagingen in de zorg, de leefbaarheid vragen daarom. 
Verstandig met Gouds geld gezamenlijk stappen vooruit nemen. 

Kortom versterken van de samenleving en verstandig investeren in de kansen voor de stad. Hoe dat 
kan worden gedaan wil CDA Gouda aan het college meegeven: 

Vrzt. Versterken: CDA Gouda constateert dat het recht op uitdagen (RtC) niet voldoende doorwerkt 
in de werkwijze van de gemeente en dus niet actief door de gemeente wordt ingezet en toegepast. 

CDA Gouda wil dan ook het ‘recht op samenwerken’ voor sportverengingen en organisaties geregeld 
hebben. Voor corona voorstel aangekondigd met Groen Links en na de zomer zullen we dat als 
initiatiefvoorstel inbrengen. 

Vrz. CDA Gouda wil ook dat op buurtniveau afspraken gemaakt gaan worden over leefbaarheid en 
openbaar beheer. Zodat ‘tuinieren en recreatie’ in de buurt  ruimte krijgt. En niet de bosmaaiers en 
de handhavers op basis van 1 melding of gemeentelijk contract tegenover de buurtbewoners komen 
te staan. Hierover zijn we ook een voorstel aan het uitwerken. Gaat de medewerker Strategisch 
Omgevingsmanagement een mandaat krijgen om werkelijk zaken anders te doen? 

De werkwijze van ODMH blijft wat dat betreft voor CDA Gouda een kritiek punt. Vooral als het gaat 
om handhaven op basis van 1 melding. Dit zonder dialoog en afstemming met de buurt. Dat werkt 
rechtsongelijkheid en willekeur in de hand. Deelt het college onze mening? 

Vrzt. Als stad kunnen we pas werkelijk floreren als we een veilige en leefbare stad hebben. De 
aanslag op de rechtstaat in de moord op Wiersum en aanslag op Peter R. Vries zijn tekenend. CDA 
Gouda is zeer verontrust of we wel voldoende doen om de structurele criminele families en 
drugshandel die leiden tot ondermijning aan te pakken. CDA Gouda steunt de investeringen in 
veiligheid, maar vraagt wel meer inzet van college richting Den Haag. CDA Gouda is graag bereid die 
lobby mee te voeren waar nodig! 

Die leefbaarheid vraagt ook om goede Wijkontwikkeling. Hier zou CDA graag in beeld zien hoe 
externe middelen met co-financiering kunnen worden binnengehaald zowel bij RVO, REACT, Jessica 
fondsen en Sophie? En voorafgaand aan de begroting dit najaar hier helderheid over te verschaffen! 
Graag een toezegging hierop. 

Vrzt. Welke mogelijkheden ziet het college om door middel van ‘intelligent-camera’ toezicht 
(waaronder gezichtsherkenning, gedragserkenning en sprekende camera’s) de veiligheid in de stad 
vergroot kan worden? Er technologisch zoveel meer dan dat we nu benutten. 



Vrzt. Het leven met elkaar vraagt ook om grenzen stellen en daar horen rechten en plichten bij. Het 
CDA vind daarom dat terugkeerders waarbij houding en gedrag (denk daarbij aan het blijven dragen 
van boerka) niet rijmen met een terugkeer in de samenleving. CDA Gouda vraagt het college die ook 
uit te dragen naar het Rijk. 

Vrzt. Versterken van de samenleving gaat over een gezonde samenleving. Gezondheid in bewegen en 
sport. Hiervoor biedt het Sport.Akkoord de richting. Een betere integratie tussen sport en sociaal 
domein is dan wel nodig (preventie, buurthuis, zorg en integratie). Hier komen we bij het 
programmatisch werken in de commissie bestuur dan op terug. Zorg blijft of bestaande aanpak 
vanuit sociaal domein wel tot de resultaten gaat leiden die we moeten behalen. Deelt het college die 
zorgen? 

Vrzt. CDA Gouda wil hier een versnelling in de uitvoering van projecten! Vraag aan het college 
wanneer is de mountainbike route vanaf de Coenecoopbrug naar de Groene Wal gereed? 

Wil het college in overleg met de wijken en sportverenigingen gaan onderzoeken of er behoefte is 
aan sport-zones (vergelijkbaar met de schoolzones). Zodat er veilige oversteek en beweeg gebieden 
zijn. Hier ziet het CDA specifiek de Sportlaan bij Jodan Boys en de Bodegraafse straatweg bij Olympia 
als twee mogelijke sportzones. Graag een reactie hierop! 

Afsluitend voorzitter. 

Gouda moet een aantrekkelijke woonstad zijn voor gezinnen en families om te wonen en leven. Dat 
gaat hand in hand met de woonlasten druk. Die is hoog, ondanks corona en de noodrem vanwege 
het sociaal domein zien we perspectief om de voorstellen die het college gedeeld heeft met de raad 
om woonlasten stapsgewijs te verlagen in te vullen. Hier zien we dit bij de uitwerking van de 
begroting dat graag terug!
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